
Mødereferat – Grundejerforeningen Spangsbjerg 

Mødet afholdt tirsdag d. 26. maj hos Glenn  

Deltagere: Glenn Press-Hansen, Jesper Thomsen, Bent Simonsen, Jesper Navntoft, Carl Nielsen 

Afbud:    Lene Smedegaard, Allan Jydemand Mortensen  

Referat udarbejdet af Carl. 

Bestyrelsesmødet gennemføres efter følgende dagsorden: 

1. Velkomst og praktiske bemærkninger OK 
2. Godkendelse dagsorden OK 
3. Godkendelse referat OK 
4. Forslag til dato for generalforsamling 

Dato: Onsdag d. 17/6 2020 kl. 19.00 

Sted: Hvis antallet af tilmeldinger er passende (under 30), er det i fælleshuset. Hvis der er 
flere, planlægges lån af Hedeselskabets kantine (Bent undersøger). 

Tilmelding:    Fredag d. 12. juni på mail til Glenn. 

Indkaldelse udarbejdes af Carl og uddeles senest i Pinsen af Jesper Navntoft.    

5. Økonomi 

Med de nye tiltag omkring renovering af legeplads og hensætning af flere penge til vejfonden, 
foreslår bestyrelsen at kontingentet skal stige fra 1500 til 2000 kr. pr. år. (Se seneste referat). 
Kontingentet indkræves af 2 gange, såfremt grønt lys fra generalforsamlingen.    

6. Klargøring til generalforsamling 

Glenn sender seneste indkaldelse (master) til Carl, der udarbejder den, der udsendes i år. 

7. Nye bestyrelsesmedlemmer 

Glenn fortsætter i bestyrelsen indtil han flytter. Carl undersøger muligheden for 2 nye 
medlemmer med adresse på Allé. 

8. Faunastriber og betaling 

Der er nu udlagt faunastriber i græsarealet langs Spangsbjergstien mellem Spangsbjerg Allé og stien 
ned til legepladsen. I alt  op til seks striber. 
Dette er udlagt i samarbejde med Viborg kommune, Asmild Landbrugsskole og Spangsbjerg 
grundejerforening. 

9. Evt. 

Legeplads: Nederste afd. tårn etc. fjernes og legehus fra Bent flyttes. Pris 12.000 kr. Shelter 
købes og installeres, inden for budgettet på 17.000 kr. Bålhytte ( ? kr.)  og ”mur”-projekt 
(27.000 kr.) udføres når der er økonomi til det. Der kan muligvis indhentes donationer fra 
beboerne til at sikre en hurtigere gennemførsel af projekt. 



Yderligere udbygning af legeplads stilles i bero, da Lysningen’s legeplads måske kan bruges 
som vores, af de lidt større børn.   


